

Lucille McCollough Elementary
Donald Unis Middle School



October 3, 2019

Learning

Dear Parents and Families,

for

Life

I know many in our community have been made aware of a situation that occurred at McCollough Unis on Wednesday, October 2nd. I would like to provide you with accurate information while at the same time respecting the privacy of our student and family.

On Wednesday, around 5:00 pm, one of our middle school students was transported to the hospital due to a medical episode while swimming. Fortunately staff members, trained in first aid, were able to take immediate action to address the situation. EMS and police responded quickly and the student was transported to the hospital. The student was one of several students taking part in an off-season alternative workout session in the pool with our middle school swim coach due to football practice being cancelled.

All of us at McCollough-Unis pride ourselves on creating a caring and supportive environment within our schools for students, staff, and their families. When someone in our McCollough-Unis family is in need, we know that our amazing community will be there to support each other. This morning there was a support team in place with licensed counselors and social workers available throughout the day to offer support for any of our staff and students in need. The team will continue to be available for those who need further support.

Should you feel your child and/or children need additional support, please feel free to contact me by phone at (313) 827-1700 or by email. My email is farhatc@dearbornschools.org.

Please continue to keep our student, their family, and our school community in your thoughts and prayers. I will provide you with additional updates as they arise.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Chadi Farhat".

Mr. Chadi Farhat
McCollough-Unis Principal

7801 Maple
Dearborn, MI 48126
Phone: (313) 827-1700
Fax: (313) 827-1705

أهالي وعائلات يونس الأعزاء،

أعلم بأن قد تم إعلام الكثير في مجتمعنا عن الموقف الذي حدث في مدرسة ماكالا يونس نهار الأربعاء الثاني من أكتوبر. أود أن أقدم لكم معلومات دقيقة مع احترام خصوصية الطالب والأسرة في الوقت نفسه.

في يوم الأربعاء ، حوالي الساعة 5:00 مساءً ، تم نقل أحد طلاب مدرسة يونس إلى المستشفى بسبب حالة طبية أثناء السباحة. لحسن الحظ ، تمكن الموظفون المدربون على الإسعافات الأولية من اتخاذ إجراءات فورية لمعالجة هذا الوضع.

استجاب الإسعاف والشرطة بسرعة وتم نقل الطالب إلى المستشفى. كان الطالب أحد الطلاب العديدين الذين شاركوا في جلسة تمرين بديلة في غير موسمها في حوض السباحة مع مدرب السباحة في المدرسة بسبب إلغاء ممارسة الفوتبول.

نفخر جميعًا في ماكالا يونس بتهيئة بيئة رعاية داعمة داخل المدرسة للطلاب والموظفين وعائلاتهم. عندما يكون شخص ما في عائلة ماكالا يونس بحاجة إلى دعم، نعلم أن مجتمعنا المدهش سيكون هناك لدعم بعضهم البعض. كان هناك هذا الصباح فريق دعم يعمل مع مستشارين وأخصائيين اجتماعيين مرخصين طوال اليوم لتقديم الدعم لأي من موظفينا وطلابنا المحتاجين. سيظل الفريق متاحًا لأولئك الذين يحتاجون إلى مزيد من الدعم.

إذا شعرت أن طفلك و / أو الأطفال بحاجة إلى دعم إضافي ، فلا تتردد في الاتصال بي عن طريق الهاتف 313-827-1700 أو عبر البريد الإلكتروني. بريدي الإلكتروني هو farhatc@dearbornschools.org

يرجى الاستمرار في دعائكم وصلاتكم إلى الطالب وعائلته ومجتمع مدرستنا. سأقدم لكم تحديثات إضافية فور ظهورها.

الأستاذ شادي فرحات

مدير ماكالا يونس

شادي فرحات